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Z Á P I S 

 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

Z Á P I S 

o průběhu 11. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.12.2016 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     11 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              3členové 

             

 

Zahájení________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,03 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 11. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

přítomno 11 členů zastupitelstva, 3 zastupitelé se omlouvají. Konstatoval, že zastupitelstvo 

obce je tudíž usnášeníschopné. 

Sdělil, že dne 23.11.2016 byla na Obecní úřad Soběšovice doručena rezignace na funkci 

zastupitele Obce Soběšovice p. Stanislava Hrabce a dne 24.11.2016 nastoupil náhradník na 

funkci zastupitele obce Soběšovice, a to Ing. Ladislav Zahradníček.  

Dne 5.12.2016 byla na Obecní úřad Soběšovice doručena další rezignace na funkci zastupitele 

pana Ing. Ladislava Zahradníčka a dne 6.12.2016 nastoupil další náhradník na funkci 

zastupitele obce Soběšovice, a to p. Václav Zahraj.  

 

Složení slibu_______________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Vyzval tedy pana Václava Zahraje, aby složil slib člena zastupitelstva, a to slovem „slibuji“ a 

tento slib podepsal.  Starosta obce Soběšovice přečetl slib. 

 

p. Václav Zahraj 

pronesením slova „slibuji“  a potvrzením slibu svým podpisem, složil slib člena zastupitele 

obce Soběšovice. 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     12 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              3členové 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dále upozornil všechny přítomné, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

pořizován zvukový záznam.  

 

Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce 

Taktéž informoval přítomné, že pořizuje z veřejného zasedání Zastupitelstva obce pro vlastní 

potřebu video záznam. 
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Z Á P I S 

 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

1. Schválení programu 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_______ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
program 11.  zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.12.2016.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 11. zasedání ZO Soběšovice, který 

přečetl : 

Zahájení.  

Složení slibu člena Zastupitelstva obce Soběšovice 

1.  Návrh programu jednání ZO 

2.  Volba předsedy a členů volební komise pro volbu člena Rady obce  

      Soběšovice 

3.  Návrh zapisovatele ZO 

4.  Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

5.  Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 

6.  Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

7.  Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 

8.  Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

9.  Volba člena Rady obce Soběšovice 

10.  Rozpočtové opatření č. 6/2016 

11.  OZV Obce Soběšovice o místním poplatku  za provoz systému  

      shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

      komunálních odpadů. 

12. Návrh na zapracování změny pro přípravu OZV o veřejném pořádku. 

13.  Investiční akce na rok 2017. 

14. Strategický plán rozvoje obce  

15. Charita Český Těšín - Žádost o dotaci 

16.  Rozpočet obce na rok 2017 

17.  Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

18.  Termíny jednání Rady obce Soběšovice a zasedání Zastupitelstva obce  

      Soběšovice pro rok 2017 

19.  Diskuse a připomínky 

20.  Návrh usnesení zastupitelstva obce 

Závěr. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má k tomuto bodu někdo nějaké námitky, návrhy či připomínky. 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o programu 11. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice. 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

Hlasování o návrhu programu: 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  program 11.  zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 14.12.2016.  

 
usn.č. 128/11ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 
 

2. Volba předsedy a členů volební komise pro volbu člena Rady obce  

     Soběšovice____________________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

j m e n u j e  

 

volební komisi ve složení:  p. Ivo Dominík (předseda), Mgr. Jiřina Sýkorová a p. Radek Siuda 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh na předsedu a členy volební komise pro volbu člena Rady obce 
Soběšovice, a to p. Ivo Dominík, Mgr. Jiřina Sýkorová a p. Radek Siuda.  Dotázal se, zda má 
někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, jiný návrh, či námitku? Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo nechal hlasovat o navrhovaném usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    j m e n u j e  volební komisi ve složení:  p. Ivo Dominík 

(předseda), Mgr. Jiřina Sýkorová a p. Radek Siuda 

 

usn.č. 129/11ZO/2016  

___________________________________________________________________________ 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

3. Návrh zapisovatele ZO________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.12.2016  

paní Petru Valoškovou 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Starosta obce navrhl zapisovatelku pro 11. zasedání zastupitelstva obce, a to p. Petru 

Valoškovou. Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či 

námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   zapisovatelku pro 11. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.12.2016  paní Petru Valoškovou 

 

       usn. č. 130/11ZO/2016  

___________________________________________________________________________ 

 

4.  Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

 

Návrh usnesení :  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 14.12.2016, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík, p. Lucie Chovancová, p. Iveta Pichová 
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konaného dne 14.12.2016 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Starosta obce navrhl členy návrhové komise, a to ve složení p. Ivo Dominík, p. Lucie 

Chovancová, p. Iveta Pichová. Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, 

připomínky, či námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu 

usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e    návrhovou komisi pro přípravu usnesení 

11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.12.2016, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík, p. Lucie Chovancová, p. Iveta Pichová. 

 
       usn. č. 131/11ZO/2016  

___________________________________________________________________________ 

 
 
5.  Ověřovatelé zápisu z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice______ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :        
Radek Uher,  Mgr. Jiřina Sýkorová. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení Radek Uher a Mgr. Jiřina 
Sýkorová.  Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný 
návrh?  Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
 
Hlasování o ověřovatelích zápisu Mgr. Jiřina Sýkorová, Radek Uher: 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  ověřovatele zápisu 11. zasedání 
Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  Mgr. Jiřina Sýkorová, Radek Uher. 

 
       usn. č. 132/11ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 
 

6. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO______________________ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 16. 11. 

2016. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto bodu sdělil, že z 10. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice nevyplynul žádný 
úkol. Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku. Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat. 

 
 
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   informativní zprávu o úkolech 

vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 16. 11. 2016. 

 
       usn. č. 133/10ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

7. Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 7.9.2016 –  
    7.12.2016______________________________________________________    
 

                        

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

 b e r e   n a   v ě d o m í  

 

 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 7.9.2016    

 – 7.12.2016. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Předal slovo místostarostovi obce p. Petru Voznicovi 
 
p. Petr Voznica, místostarosta obce 
Informoval členy ZO o činnosti rady obce od 7.9.2016 do 7.12.2016, kdy rada se sešla 
v tomto období 7x a přijala 78 usnesení. Dále sdělil, že tato usnesení jsou vyvěšena na 
webových stránkách obce Soběšovice. Z jednotlivých zasedání rady obce přečetl 
nejzásadnější body, kterými se rada obce v tomto období zabývala. 
 

Na jednání 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice se dostavila členka zastupitelstva, 

MUDr. Marcela Kerzlová v 17,19 hod.  

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     13 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              2členové 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Poděkoval za přečtení informativní zprávy a dotázal se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký 
dotaz, návrh, či připomínku? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu 
usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat. 

 
 
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o činnosti 
Rady obce Soběšovice v období od 7.9.2016 – 7.12.2016. 

 

       usn. č. 134/11ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 
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8.  Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 24.11.2016    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 28.11.2016 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předal slovo předsedovi Kontrolního výboru p. Radku Siudovi a vyzval ho, aby přečetl zápis 

z Kontrolního výboru. 

 

p. Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru 

Přečetl zprávu z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 24.11.2016. Kontrolní výbor provedl kontrolní činnost stavu pokladních operací a stavu 

pokladny  v ZŠ a MŠ Soběšovice ze dne 24.11.2016 a OÚ Soběšovice ze dne 23.11.2016, 

dále provedl kontrolu plnění usnesení z jednání zastupitelstva obce č. 9 a 10 a z jednání rady 

obce č. 44 – 47. Dále sdělil, že Kontrolní výbor neshledal žádný rozpor v evidenci trvajících 

úkolů. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Kontrolního výboru a vyzval předsedu Finančního výboru 

zastupitelstva obce Soběšovice Ing. Tomáše Wunsche, aby taktéž předčetl zprávu z jednání 

Finančního výboru. 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru  

Přečetl zprávu z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 28.11.2016. Finanční výbor se na svém jednání zabýval : 

Plněním rozpočtu 1 -10/2016, rozpočtovým opatřením č. 6/2016, návrhem OZV č. 3/2016 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálního odpadu, dále pak návrhem rozpočtu 2017, rozpočtové opatření a 

stanovisko. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Finančního výboru za přečtení zprávy z jednání a dotazoval se, zda 

jsou k tomuto bodu programu nějaké dotazy, návrhy či připomínky? Vzhledem k tomu, že 

tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

  

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0         Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 24.11.2016    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 28.11.2016 

     

   usn. č.135/11ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 

 

9. Volba dalšího člena Rady obce Soběšovice__________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

v o l í  

 

do funkce dalšího člena Rady obce Soběšovice p.  …………………………….. 

 

s t a n o v u j e  

 

měsíční odměnu  p. ……………………. za výkon funkce člena rady obce ode dne 14. 

prosince 2016 v celkové výši 1.386,- Kč, v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a nařízením vlády  č.  37/2003, v platném znění 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 
Předal slovo p. Ivo Dominíkovi, předsedovi volební komise 
 
Ivo Dominík, předseda volební komise 
Sdělil, že dne 23.11.2016 podal rezignaci na funkci zastupitele Obce Soběšovice p. Stanislav 

Hrabec, který byl rovněž členem Rady obce Soběšovice. Vzhledem k tomu, že poklesl počet 

členů Rady obce Soběšovice pod zákonem stanovený počet 5 členů rady, je nutno dovolit 

dalšího člena Rady obce Soběšovice. 

 

Volební komise navrhuje způsob volby dalšího člena Rady obce Soběšovice veřejně. 

Dotázal se, zda má k tomuto návrhu někdo nějaký jiný návrh,  námitku, či připomínku?_  

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o tomto návrhu 

 

Hlasování o způsobu hlasování – veřejné : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Ivo Dominík, předseda volební komise 

Sdělil, že volba dalšího člena rady proběhne veřejně. 

Dále navrhuje jako 5 člena Rady obce Soběšovice  p. Václava Zahraje. 

Dotazoval se, zda má někdo nějaký jiný návrh, námitku, či připomínku? Vzhledem k tomu, že 

tomu tak nebylo, nechal hlasovat o navrženém kandidátovi na člena Rady obce Soběšovice. 

 
Hlasování o 5 členu RO – V. Zahraj : 
Pro :              7 
Proti:   0 
Zdržel se:  6 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 
Ivo Dominík, předseda volební komise 
Konstatoval, že p. Václav Zahraj nebyl zvolen 5 členem Rady obce Soběšovice. Dotazoval se, 
zda má někdo nějaký jiný návrh.  
Vznesl návrh, a to p. Radka Uhra. 
 
p. Radek Uher 
K tomuto návrhu sdělil, že tuto funkci nepřijímá.  
 
p. Radek Siuda 
Navrhl jako 5 člena Rady obce Soběšovice Ing. Karla Obluka. 

 

Ing. Karel Obluk 
K tomuto návrhu sdělil, že taktéž tuto funkci nepřijímá. 

 

Ivo Dominík, předseda volební komise 
Navrhl MUDr. Marcelu Kerzlovou 

 

MUDr. Marcela Kerzlová 

K tomuto návrhu sdělila, že je pracovně velmi vytížená a z časových důvodů tuto funkci 

nepřijímá.  

 

Mgr. Jiřina Sýkorová 

Navrhla jako 5 člena Rady obce Soběšovice p. Radka Siudu. 

 

p. Radek Siuda 
K tomuto návrhu sdělil, že pokud by byl zvolen, funkci by přijal. 

 

p. Ivo Dominík, předseda volební komise 

Nechal tedy hlasovat o  návrhu Mgr. Jiřiny Sýkorové, která navrhla  p. Radka Siudu. 

 

Hlasování o 5 členu RO – R. Siuda : 
Pro :              5 
Proti:   0 
Zdržel se:  7 
Nehlasoval:  1          Návrh nebyl přijat 

 
Ivo Dominík, předseda volební komise 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký další návrh. Vzhledem k tomu, že nikdo nedal žádný jiný 
návrh, konstatoval, že dosud nebyl zvolen 5 člen rady obce. 
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Ing. Karel Obluk 

K tomuto sdělil, že vedení strany KDU-ČSL to takto nechce, v tomto případě nebude rada 

obce a bude pouze starosta. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

Dotazoval se, zda to mají chápat, jako návrh na usnesení, kdy pravomoci Rady obce 

Soběšovice přejdou v celém rozsahu na starostu obce. 

 

Ing. Karel Obluk 
K tomuto sdělil, že nic takového neřekl, ale řekl, že když nebude rada obce, přejdou 

pravomoci rady na starostu obce. 

 

Probíhá debata na toto téma, kdy bylo sděleno zastupitelům, že tyto pravomoci přejdou 

na zastupitelstvo obce a to může zcela nebo z části vyhradit starostovi obce. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Navrhuje dohadovací řízení a nechal hlasovat o přerušení jednání. 

 

Hlasování o přerušení jednání s dohadovacím řízení: 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Přerušuje jednání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

17,47 hod. - 18,10 hod. 

Přerušení jednání Zastupitelstva obce Soběšovice 

z důvodu dohadovacího řízení 

 

 

Ivo Dominík, předseda volební komise 

Dotazoval se, zda po dohadovacím řízení jsou nějaké návrhy na 5 člena Rady obce 

Soběšovice ? Vzhledem k tomu, že žádný návrh nebyl předložen. Nebyl zvolen 5 člen Rady 

obce Soběšovice. 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  veřejnou volbu 5 člena Rady obce 

Soběšovice 

 

   usn. č.136/11ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   n e p ř i j a l o   r o z h o d n u t í  ve věci volby dalšího 

člena Rady obce Soběšovice a stanovení jeho měsíční odměny. 

 

___________________________________________________________________________ 
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10. Rozpočtové opatření č. 6/2016___________________________________ 
 

 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

rozpočtové opatření č. 6/2016 

 

v příjmech zvýšení o               1 407 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                   50 000,00 Kč 

ve financování snížení o         1 357 000,00 Kč 
 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Předal slovo předsedovi Finančního výboru Ing. Tomáši Wunschovi. 

 

Ing. Tomáš Wunsch,  

Informoval přítomné o rozpočtovém opatření č. 6/2016. 

Vysvětlil důvody tohoto rozpočtového opatření a rovněž vysvětlil jednotlivé položky týkající 

se navýšení příjmů a navýšení výdajů. 

Dotazoval se, zda  má někdo k tomuto rozpočtovému opatření nějaké dotazy. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Vzhledem k tomu, že tomu tak není,  nechal hlasovat o návrhu usnesení.  

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e    rozpočtové opatření č. 6/2016 

v příjmech zvýšení o               1 407 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                   50 000,00 Kč 

ve financování snížení o         1 357 000,00 Kč 

 
usn. č. 137/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 
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11. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2016 o místním  

      poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,  

       třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů._____________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku  č. 3/2016 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že návrh OZV mají všichni zastupitelé v materiálech. Dále sdělil, že částky 

za úhradu odpadů na rok 2017 na poplatníka a majitele nemovitosti zůstávají stejné, jako 

v letošním roce, tj.  550,- Kč na poplatníka a 610,- Kč pro chataře. 

K tomuto ještě sdělil, že zastupitelé dostali na stůl ještě ekonomiku nakládání s odpady od 

roku 2007 do roku 2016 zpracované p. Petrem Voznicou. 

 

Ing. Ivo Papala 

Dotazoval se kolik v letošním roce chybí ve výdajích. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

Za komunální odpad chybí faktura za IV. kvartál, což by mělo být cca 90 tis.Kč a za 

separované odpady chybí faktura za 12 měsíc. Cena se pohybuje zhruba kolem 15 tis. 

Kč/měsíc. Dále sdělil, že k 1.12.2016 bylo vybráno od poplatníků 594 tis. Kč, která se může 

ještě k 31.12.2016 ještě navýšit. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké návrhy, připomínky, či dotazy ? Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení.  

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   1 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    v y d á v á   Obecně závaznou vyhlášku  č. 3/2016 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. 

 
usn. č. 138/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 
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12. Návrh na zapracování změny pro přípravu OZV o veřejném pořádku_ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e 

 

zapracovat žádost o udělení výjimky zkrácení doby trvání nočního klidu do nově 

připravované Obecně závazné vyhlášky k upevnění veřejného pořádku v obci Soběšovice  

 

u k l á d á  

 

předložit OZV k upevnění veřejného pořádku v obci Soběšovice na zasedání zastupitelstva 

obce v červnu 2017.  

        Z : starosta obce 

        T: červen 2017 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že udělování výjimky zkrácení doby trvání nočního klidu bylo změnou 

legislativy převedena pravomoc z rady obce na zastupitelstvo obce, a to zapracováním do 

Obecně závazné vyhlášky uvedením přesného data zkrácené doby trvání nočního klidu. Dále 

sdělil, že oslovili všechny spolky v obci, zda mají potřebu do případné nově připravované 

OZV o veřejném pořádku zapracovat nějaké pořádané akce. Žádné požadavky vzneseny 

nebyly. 

Dále sdělil, že přišla žádost od pořadatele akce od p. Tomáše Menouška, který pořádal 

v letošním roce akci v R-Zátoce o zapracování výjimky do případně připravované OZV o 

veřejném pořádku, a to ve dnech 18.8.2017 a 19.8.2017 

K tomuto sdělil, že v tomto materiále se jedná o to, zda vůbec zastupitelé chtějí nějaké 

výjimky z doby nočního klidu udělovat. 

 
MUDr. Marcela Kerzlová,  

Navrhuje, aby jim byla schválená výjimka zkrácení doby trvání nočního klidu, ale pouze od 

24 hod. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že je nutné se dohodnout, zda vůbec zastupitelé budou mít vůli schválit 

nějakou výjimku zkrácení doby nočního klidu. Pokud zastupitelé budou chtít nějakou výjimku 

udělit, musí se připravit OZV o veřejném pořádku a tuto výjimku tam zapracovat. Dále 

vysvětlil postup při přípravě a schvalování OZV. 

 

Ing. Ivo Papala, 

Dotazoval se zda p. Tomáš Menoušek je  pořadatelem akce na R-Zátoce. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že se jedná o pořadatele letní akce na R-Zátoce. 
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Ing. Ivo Papala, 

S tímto návrhem by souhlasil, vzhledem k tomu, že se žádná akce u vody v létě nepořádají a 

ten zásah do trvání doby nočního klidu je během léta tak malý, že by s touto akcí souhlasil. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy zastupitelstva o průběhu letošní akce na R-Zátoce. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

Vysvětlil smysl změny legislativy při schvalování výjimky. 

 

Ing. Karel Obluk 

Vznesl připomínku, k návrhu usnesení, a to předložení na zastupitelstvo obce v červnu 2017. 

Tato vyhlášky by se mohla předložit již v březnu 2017. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že na jaře v roce 2017 by měly být nějaké zákonné změny, proto navrženo až 

v červnu, aby tyto případné změny již byly do OZV zapracovány. 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto ještě nějaké dotazy, návrhy, či připomínky? Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  zapracovat žádost o udělení výjimky 

zkrácení doby trvání nočního klidu do nově připravované Obecně závazné vyhlášky 

k upevnění veřejného pořádku v obci Soběšovice  

u k l á d á   předložit OZV k upevnění veřejného pořádku v obci Soběšovice na zasedání 

zastupitelstva obce v červnu 2017. Z : starosta obce, T: červen 2017 

 
usn. č. 139/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 

 

13. Investiční akce na rok 2017____________________________________ 

 

 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í 

 

informativní zprávu o probíhajících investičních akcích 
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s c h v a l u j e  

 

investiční akce na rok 2017. 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Upozornil členy zastupitelstva, že k tomuto bodu programu byl ještě před zahájením 

zastupitelstva všem rozdán doplňující materiál.  

Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem a přečetl seznam investičních akcí 

plánovaných na rok 2017. 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   informativní zprávu o 

probíhajících investičních akcích 

s c h v a l u j e    investiční akce na rok 2017. 
 
usn. č. 140/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 

 

14.  Strategický plán rozvoje obce___________________________________ 
 

 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

strategický plán rozvoje obce.  

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem, kdy sdělil, že schválený 

strategický plán rozvoje obce je nezbytný k podání žádostí o dotace z programu ministerstva 

pro místní rozvoj o které by chtěla obec požádat. 

Přečetl jednotlivé investiční akce, které jsou v tomto strategickém plánu obce do roku 2020 

zahrnuty. 

Dále sdělil, že tento materiál se může kdykoliv doplňovat. 
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Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

Vznesl připomínku k prioritám investičních akcí, kdy by preferoval podporu cestovního ruchu 

a dal by ho na 6. místo. Domnívá se, že by se měla obec tímto směrem vydávat, nehledě na to, 

že tyto náklady nejsou vysoké – 500 tis.Kč.  

Dále se dotazoval k podpoře cestovního ruchu, zda se již investovalo do úpravy kempu a do 

jaké techniky se bude investovat. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že seznam investičních akcí není brána tak, že jde o časový harmonogram 

akcí. Dále sdělil, že co se týče investic do kempu, tak se nakupovaly nějaké značky a značení, 

které se budou ještě dokupovat. Co se týká techniky, počítá se s nákupem nějaké techniky na 

sekání trávy kolem vody. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

Dále se dotazoval na bod 8., což je oprava fotbalového hřiště, včetně klubovny a zázemí. 

K tomuto se dotazoval zda se při této opravě vychází z již v minulosti vypracované 

projektové dokumentaci. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto dotazu sdělil, že ano bude se vycházet z této projektové dokumentace. Jiná 

vypracovaná nebyla. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

K tomu vznesl připomínku, že by se tento bod měl nazvat jinak, jelikož tam fotbalové hřiště 

nezůstane, budou tam dle projektu kurty a běžecký ovál. 

 

Ing. Karel Obluk 

Vysvětlil poslední variantu v projektové dokumentaci týkající se opravy fotbalového hřiště a 

jakým způsobem byla upravena. Sdělil, že se tehdy jednalo o projekty, které byly zpracované 

jako celek na revitalizaci celého území. Stavbou tělocvičny u ZŠ Soběšovice zůstane 

plánovaná část u školy (např. kurty) a fotbalové hřiště zůstane. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto taktéž sdělil, že podle poslední varianty v projektové dokumentaci tam fotbalové 

hřiště zůstane, ale menší s běžeckým oválem kolem celého hřiště a dále zpevněná část pro 

příjezd vozidel. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

K tomuto vznesl připomínku, že o této změně v projektech zřejmě nikdo neví. 

 

- Probíhá debata na toto téma. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že na tomto strategickém plánu se může neustále pracovat. Upozornil, že  

nějaká varianta strategického plánu by se měla schválit, pokud má zastupitelstvo zájem, aby 

se podala žádost o dotaci ještě v letošním roce.  

 

MUDr. Marcela Kerzlová 

Dotazovala se, kudy se plánuje pokračováním kanalizace. 
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Tomáš Dámek, starosta obce 

Jedná se o pokračování větve za ZŠ Soběšovice směrem na Dolní Domaslavice. Ukázal, kudy 

bude vedeno pokračování kanalizace na mapě obce. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Navrhuje doplnění usnesení, a to :   s c h v a l u j e  strategický plán rozvoje obce do roku 

2020.  

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení včetně doplnění : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   strategický plán rozvoje obce do roku 2020.  

 
usn. č. 141/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 

 

15. Charita Český Těšín – Žádost o dotaci, veřejnoprávní smlouva o  

      poskytnutí dotace______________________________________________ 

 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

žádost organizace Charita Český Těšín, Mírová 8, 737 01  Český Těšín o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce Soběšovice pro rok 2017 na provozní náklady terénních služeb pro seniory, 

nemocné a osoby s omezenou soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

 

s c h v a l u j e   

 

1. dotaci na rok 2017 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních služeb v obci 

Soběšovice ve výši:………………….. Kč. 

 

2. veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a Charitou Český Těšín. 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto materiálu sdělil, že Charita Český Těšín žádá obec Soběšovice o dotaci na provozní 

náklady ve výši 100.000,- Kč na rok 2017. V loňském roce byla zastupitelstvem schválena 

částka dotace ve výši 70.000,- Kč. 
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Petr Voznica, místostarosta obce 

Navrhl částku ve výši 70.000,- Kč, tak jako v loňském roce 

 

Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce 

Navrhl částku 80.000,- Kč 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení p. Ing. Wunsche 

 
Hlasování o částce p. Ing. Tomáše Wunsche – 80.000,- Kč : 
Pro :              7 
Proti:   0 
Zdržel se:  6 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o návrhu p. Petra Voznicy. 
 

Hlasování o částce usnesení p. Petra Voznicy – 70.000,- Kč : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

p. Radek Uher 
K tomuto sdělil, že se pozastavuje nad zastupiteli, kteří nechtěli schválit částku ve výši 
80.000,- Kč, vzhledem k tomu, že tyto peníze jsou pro naše občany. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o celém návrhu usnesení 
 

Hlasování o celém usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í    

žádost organizace Charita Český Těšín, Mírová 8, 737 01  Český Těšín o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce Soběšovice pro rok 2017 na provozní náklady terénních služeb pro seniory, 

nemocné a osoby s omezenou soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

s c h v a l u j e   

1.dotaci na rok 2017 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních služeb v obci 

Soběšovice ve výši: 70.000,-  Kč. 

2.veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a Charitou Český Těšín. 
usn. č. 142/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 
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16. Rozpočet obce na rok 2017____________________________________ 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

rozpočet na rok 2017 

v příjmech                     9 490 000,00 Kč 

ve výdajích                  10 940 000,00 Kč 

ve financování               1 450 000,00 Kč 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Předal slovo Ing. Tomáši Wunschovi, předsedovi Finančního výboru 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru 

Uvedl materiál s tím, že vysvětlil příjmové položky navrhovaného rozpočtu, rovněž vysvětlil 

výdajové položky zahrnující i jednotlivé investiční akce, projektové dokumentace atd. Dále 

sdělil, že schválením částky 70.000,- Kč dotace pro Charitu Český Těšín se tato částka musí 

upravit v návrhu rozpočtu obce. Dále hovořil o financování, kdy by se mělo uhradit  

1.450 000,- Kč. Úvěry jsou dva, a to na tělocvičnu a na požární zbrojnici. Oba tyto úvěry by 

měly být ke konci roku 2018 uhrazeny. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Doplnil ještě, že v rozpočtu je plánováno 100.000,- Kč jako dotace pro Charitu Český Těšín a 

tato částka se bude muset přepracovat na částku 70.000,- Kč. 

 

Václav Zahraj 

Dotazoval se, že v zájmových organizacích vypadla zájmová organizace školy SRPŠ. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Tato organizace tam není proto, jelikož tato organizace zanikla sama. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová 

Hovořila k položce veřejné dopravy a dotazovala se, zda-li na to obec přispívá a zda by 

peníze, které se nevěnovaly na charitu se nedaly přesunout do položky veřejné dopravy a tím 

přidat nějaký autobus. Intervaly mezi autobusy jsou velké. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že celková částka na veřejnou dopravu ve výši 120.000,- Kč se platí ČSAD 

Frýdek-Místek i  ČSAD Havířov. Sdělil, že si může obec nechat vyčíslit, co by znamenalo, 

kdyby se přidal např. jeden, dva, tři spoje. 

 

- Probíhá debata na toto téma 
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Ing. Karel Obluk 

K tomuto sdělil, že částku, kterou platí obec je úhrada za spoje v sobotu, v neděli a svátky, 

kdy pracovní dny jsou ze zákona záležitostí státu. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že by se muselo apelovat zřejmě v rámci kraje. 
 

Ing. Tomáš Wunsch 
K tomuto sdělil, že my jsme tranzitní obec a muselo by se přidání spoje dohodnout i s  
okolními obcemi. 

 

Ing. Ivo Papala 
Dotazoval se na položku 3420 – ostatní zájmová činnost a rekreace, kde je pouze 55 tis. Kč. 
Dotazoval se, zda na rekreaci bude putovat ještě nějaká jiná částka, nebo pouze těch 55 tis.Kč.  

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že bylo vycházeno z částky, jako byla navržena a schválena v loňském roce 
 

- Probíhá debata na toto téma 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že rozpočet obce se může změnit rozpočtovým opatřením, pokud by byla 
nějaká nečekaná akce. 
Vzhledem k tomu, že již nebyl žádný dotaz, návrh, či připomínka, přečetl usnesení a nechal o 
něm hlasovat. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   1 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice     s c h v a l u j e  rozpočet na rok 2017 

v příjmech                     9 490 000,00 Kč 

ve výdajích                  10 940 000,00 Kč 

ve financování               1 450 000,00 Kč 

 
usn. č. 143/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 
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17. Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek obcí 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. Závěrečný účet za rok 2015 DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

2. Zprávu o výsledku hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO Mikroregion Žermanické a 

Těrlické přehrady, IČ: 70305374 za rok 2015 

3. Zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady ke dni 7. 

11. 2016 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem. Dotazoval se, zda má k tomuto 

materiálu někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, 

nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   

1. Závěrečný účet za rok 2015 DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

2. Zprávu o výsledku hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO Mikroregion Žermanické a 

Těrlické přehrady, IČ: 70305374 za rok 2015 

3. Zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady ke dni 7. 

11. 2016 

usn. č. 144/11ZO/2016. 
___________________________________________________________________________ 

 

18. Termíny Rady obce Soběšovice a Zastupitelstva obce Soběšovice pro  

       rok 2017________________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

termíny zasedání Rady obce Soběšovice pro rok 2017, a to takto: 

18. 01. 2017   03. 05. 2017    20. 09. 2017 

01. 02. 2017   17. 05. 2017   04. 10. 2017 
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15. 02. 2017   31. 05. 2017   18. 10. 2017 

01. 03. 2017    21. 06. 2017   01. 11. 2017 

22. 03. 2017   12. 07. 2017    15. 11. 2017 

05.04.  2017   09. 08. 2017   29. 11. 2017 

19. 04. 2017   30. 08. 2017   27. 12. 2017 

 

s c h v a l u j e   

 

termíny jednání Zastupitelstva obce Soběšovice pro rok 2017, a to takto :  

                        14. 3. 2017                     13. 09. 2017 

       14. 6. 2017                     13. 12. 2017 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 

Vzhledem k tomu, že nebyl schválen 5 člen rady, navrhuje upravit usnesení, a to vypustit 

termíny Rady obce Soběšovice, dále navrhuje ve schvalovací části usnesení přidat 

18.1.2017 jako další termín konání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

Ještě upozornil, že termín 14.3.2017 je úterý, není to středa. 

 
Ing. Tomáš Wunsch 

K tomuto sdělil, že v tom případě, že zastupitelstvo bude v lednu, navrhuje tedy přesunout 

termín zasedání v březnu na středu 15.3.2017. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Přečetl celé usnesení včetně navrhovaných změn. 

 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  termíny jednání Zastupitelstva obce 

Soběšovice pro rok 2017, a to takto :  

18. 1. 2017                  14. 6. 2017                     13. 12. 2017 

  15. 3. 2017                        13. 09. 2017   

usn. č. 145/11ZO/2016. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Ještě než přistoupíme ke schválenému bodu programu Dotazy a připomínky občanů a 

zastupitelů, měli bychom vyřešit to, že jsme dnes nezvolili 5 člena Rady obce Soběšovice. 

Citoval zákon, a to § 100 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích :  

„Poklesne-li v průběhu funkčního období počet členů rady obce pod 5 a na nejbližším 

zasedání zastupitelstva obce nebude doplněn alespoň na 5, vykonává od tohoto okamžiku její 



25 
Z Á P I S 

 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

pravomoc zastupitelstvo obce, které může rozhodování o záležitostech podle § 102 odst. 2 a 3 

svěřit zcela nebo zčásti starostovi.“ 

Navrhuje, aby zastupitelstvo zvážilo, zda nějaké pravomoci na starostu obce přesunou, 

zejména účetního charakteru, jelikož je nutné řešit účetní záležitosti ještě do konce roku 2016. 

Jedná se o rozpočtové opatření, které měla rada obce řešit na svém posledním letošním 

jednání. 

Přečetl o které pravomoci by se jednalo, je to zejména § 102 odst. 2 písm. a) a b) 

 

- Navrhuje tedy doplnění programu o bod č. 19 Svěření pravomocí starostovi obce 

 

19. Svěření pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice  starostovi obce_____ 
 

 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozšíření schváleného programu 11. Zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice o bod č. 19 

s názvem Svěření pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice starostovi obce 

 

s v ě ř u j e  

 

pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice zčásti starostovi obce, a to dle § 102 odst.2 písm. 

a) a b) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádný dotaz, návrh či připomínku, nechal hlasovat o 
rozšíření programu včetně svěření pravomoci starostovi obce. 

 

Hlasování o rozšíření programu a svěření pravomocí : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  rozšíření schváleného programu 11. 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice o bod č. 19 s názvem Svěření pravomoci 

Zastupitelstva obce Soběšovice starostovi obce 

s v ě ř u j e   pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice zčásti starostovi obce, a to dle § 102 

odst.2 písm. a) a b) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů. 

 
usn. č. 146/11ZO/2016. 

___________________________________________________________________________ 
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20. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů_______________________ 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 

Dotazoval se, zda je hotové to parkoviště a jak se počítá s  ozeleněním jeho okolí. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že se zatím ozelenění okolí parkoviště neřešilo. 

 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 

K tomuto sdělil, že všude na parkovištích se sázejí stromy, např. u Kauflandu, u Tesca a že 

takové parkoviště ještě neviděl. Dále uvedl, že by bylo dobré, aby tyto projekty sledovali a 

sledovali taktéž, jak se to dělá jinde. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký další dotaz 

 

Čestmír Kotula, občan 

Dotazoval se na opravu mostku, který byl zmiňován v investičních akcích a o který mostek se 

jedná. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Specifikoval o který mostek se jedná – 2 mostek na Pitrově. 

 

Ing. Ivo Papala 

Dotazoval se na částky u místních komunikací uvedených ve strategii obce a zda se jedná o 

tisíce. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Ano částky uvedené ve strategickém plánu jsou v tisících. 

 

- Probíhá debata ohledně oprav komunikací 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má ještě někdo nějaký dotaz ? Vzhledem k tomu, že tomu tak není, nechal 

hlasovat o návrhu usnesení 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

usn. č. 147/11ZO/2016. 
___________________________________________________________________________ 

 

16. Návrh usnesení zastupitelstva obce_______________________________ 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetli přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

p. Ivo Dominík 
Přečetl přijatá usnesení na 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Petr Voznica 
Vznesl připomínku k bodu 9., a to že byla schválená veřejná volba 5 člena Rady obce 
Soběšovice, to by mělo být součástí usnesení a ve věci volby 5 člena Rady obce Soběšovice a 
jeho stanovení měsíční odměny  toto usnesení nebylo Zastupitelstvem obce Soběšovice 
přijato. Žádá, aby to takto bylo zaznamenáno do usnesení. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, či připomínky k přijatým usnesením ? Členové 
Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli žádné připomínky, ani námitky k přijatým 
usnesením obce.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že byl vyčerpán celý program 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
a nejsou již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 11. zasedání Zastupitelstva 
obce Soběšovice  v  19.45 hod.  
___________________________________________________________________________ 
 

Zapsala : Petra Valošková 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé  

11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice:   

 

Mgr. Jiřina Sýkorová, v.r. 
zastupitel obce         

 

Radek Uher, v.r. 
zastupitel obce 

 

Předseda návrhové komise: 

p. Ivo Dominík, v.r.  
zastupitel obce 

 

 

 

 

Petr  V o z n i c a, v.r.                                                                          Tomáš   D á m e k, v.r. 
místostarosta obce                 starosta obce 
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U S N E S E N Í 
11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 14.12.2016  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 238/2016 
 

V Soběšovicích  dne  14.12.2016 

Zpracoval :   Valošková Petra 

 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.12.2016 

________________________________________________________________ 
 

128/11ZO/2016 – Schválení programu 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

129/11ZO/2016 – Volba předsedy a členů volební komise pro volbu člena Rady obce  

              Soběšovice 

 

130/11ZO/2016 – Návrh zapisovatele ZO 

 

131/11ZO/2016 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 

132/11ZO/2016 – Ověřovatelé zápisu z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

133/11ZO/2016 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 

 

134/11ZO/2016 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 7.9.2016 –                    
                              7.12.2016 
 
135/11ZO/2016 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

 

136/11ZO/2016 – Volba dalšího člena Rady obce Soběšovice 

 

137/11ZO/2016 – Rozpočtové opatření č. 6/2016 

 

138/11ZO/2016 – Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2016 o místním  

                              poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,  
    třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

 

139/11ZO/2016 – Návrh na zapracování změny pro přípravu OZV o veřejném pořádku 

 

140/11ZO/2016 – Investiční akce na rok 2017 

 

141/11ZO/2016 – Strategický plán rozvoje obce 

 

142/11ZO/2016 – Charita Český Těšín – Žádost o dotaci, veřejnoprávní smlouva o  

                              poskytnutí dotace 

 

143/11ZO/2016 – Rozpočet obce na rok 2017 

 

144/11ZO/2016 – Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek obcí 

 

145/11ZO/2016 – Termíny Zastupitelstva obce Soběšovice pro  rok 2017 

 

146/11ZO/2016 – Svěření pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice starostovi obce 

 

147/11ZO/2016 – Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů 
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U S N E S E N Í   
11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.12.2016 

___________________________________________________________________________ 
 

128/11ZO/2016 – Schválení programu 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 

14.12.2016. 

___________________________________________________________________________ 

 

129/11ZO/2016 – Volba předsedy a členů volební komise pro volbu člena Rady obce  

                               Soběšovice__________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

j m e n u j e  

 

volební komisi ve složení:  p. Ivo Dominík (předseda), Mgr. Jiřina 

Sýkorová a p. Radek Siuda 

___________________________________________________________________________ 

 

130/11ZO/2016 – Návrh zapisovatele ZO________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 

dne 14.12.2016  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

131/11ZO/2016 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 11. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 14.12.2016, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík, p. Lucie Chovancová, p. Iveta Pichová 

___________________________________________________________________________ 
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konaného dne 14.12.2016 

132/11ZO/2016 – Ověřovatelé zápisu z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice   
ve složení :   Mgr. Jiřina Sýkorová, Radek Uher. 

___________________________________________________________________________ 

 

133/11ZO/2016 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne 16. 11. 2016 

___________________________________________________________________________ 

 

134/11ZO/2016 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 7.9.2016 –  
                              7.12.2016___________________________________________________    

                        
 Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 
7.9.2016  – 7.12.2016. 

___________________________________________________________________________ 

 

135/11ZO/2016 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 24.11.2016    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 28.11.2016 

___________________________________________________________________________ 

 

136/11ZO/2016 – Volba dalšího člena Rady obce Soběšovice________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    

 

s c h v a l u j e   

 

veřejnou volbu 5 člena Rady obce Soběšovice 

___________________________________________________________________________ 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

137/11ZO/2016 – Rozpočtové opatření č. 6/2016___________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

rozpočtové opatření č. 6/2016 

 

v příjmech zvýšení o               1 407 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                   50 000,00 Kč 

ve financování snížení o         1 357 000,00 Kč 

___________________________________________________________________________ 

 

138/11ZO/2016 – Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2016 o místním  

                              poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,  

                              třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů._____________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku  č. 3/2016 o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů. 

___________________________________________________________________________ 

 

139/11ZO/2016 – Návrh na zapracování změny pro přípravu OZV o veřejném pořádku_ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e 

 

zapracovat žádost o udělení výjimky zkrácení doby trvání nočního klidu do 

nově připravované Obecně závazné vyhlášky k upevnění veřejného 

pořádku v obci Soběšovice  

 

u k l á d á  

 

předložit OZV k upevnění veřejného pořádku v obci Soběšovice na 

zasedání zastupitelstva obce v červnu 2017.  

        Z : starosta obce 

        T: červen 2017 

___________________________________________________________________________ 

 

140/11ZO/2016 – Investiční akce na rok 2017____________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í 

 

informativní zprávu o probíhajících investičních akcích 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

s c h v a l u j e  

 

investiční akce na rok 2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

141/11ZO/2016 – Strategický plán rozvoje obce___________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

strategický plán rozvoje obce do roku 2020.  

___________________________________________________________________________ 

 

142/11ZO/2016 – Charita Český Těšín – Žádost o dotaci, veřejnoprávní smlouva o  

                              poskytnutí dotace_____________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

žádost organizace Charita Český Těšín, Mírová 8, 737 01  Český Těšín o 

poskytnutí dotace z rozpočtu obce Soběšovice pro rok 2017 na provozní 

náklady terénních služeb pro seniory, nemocné a osoby s omezenou 

soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

 

s c h v a l u j e   

 

3. dotaci na rok 2017 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních 

služeb v obci Soběšovice ve výši: 70.000,- Kč. 

 

4. veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a 

Charitou Český Těšín. 

___________________________________________________________________________ 

 

143/11ZO/2016 – Rozpočet obce na rok 2017_____________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

rozpočet na rok 2017 

v příjmech                     9 490 000,00 Kč 

ve výdajích                  10 940 000,00 Kč 

ve financování               1 450 000,00 Kč 

___________________________________________________________________________ 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

144/11ZO/2016 – Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek obcí 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. Závěrečný účet za rok 2015 DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické  

    přehrady 

2. Zprávu o výsledku hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO    

    Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, IČ: 70305374 za rok 2015 

3. Zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické a Těrlické  

    přehrady ke dni 7. 11. 2016 

___________________________________________________________________________ 

 

145/11ZO/2016 – Termíny Zastupitelstva obce Soběšovice pro  rok 2017_____________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e   

 

termíny jednání Zastupitelstva obce Soběšovice pro rok 2017, a to takto :  

18. 1. 2017                14. 6. 2017                     13. 12. 2017 

15. 3. 2017                       13. 9. 2017   

___________________________________________________________________________ 

 
146/11ZO/2016 – Svěření pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice  starostovi obce 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozšíření schváleného programu 11. Zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice o bod č. 19 s názvem Svěření pravomoci Zastupitelstva obce 

Soběšovice starostovi obce 

 

s v ě ř u j e  

 

pravomoci Zastupitelstva obce Soběšovice zčásti starostovi obce, a to dle § 

102 odst.2 písm. a) a b) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění 

pozdějších předpisů. 

___________________________________________________________________________ 
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 z 11. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.12.2016 

147/11/ZO/2016 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petr   V o z n i c a, v.r.                                       Tomáš    D á m e k, v.r. 
   místostarosta obce                      starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

K bodu č. 9 schváleného programu – Volba dalšího člena Rady obce Soběšovice 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   n e p ř i j a l o  r o z h o d n u t í   ve věci volby dalšího 

člena Rady obce Soběšovice a stanovení jeho měsíční odměny.  

 


